
 

Svar interpellation:  
 
“POLITIKERS KONFERENSER PÅ NÄMNDNIVÅ” 
 
Johan Thorén (L) har i en interpellation ställt två frågor till mig, här följer mina svar:  
 
Hur många utomläns konferenser har politiker deltagit på med förrättning, och vad uppgår den 
totala kostnaden för politikers samtliga konferenser (inom och utomläns) till inkl. resa, logi, 
konferensavgifter, förrättningar och ersättning för förlorad arbetsinkomst specificerat på 
följande nämnder: 
- Arbetsmarknadsnämnden  
- Barn- och ungdomsnämnden  
- Bildningsnämnden  
- Bygg- och miljönämnden  
- Kultur- och fritidsnämnden  
- Samhällsbyggnadsnämnden  
- Social- och omsorgsnämnden  
- Vård- och äldreomsorgsnämnden  
Förtroendevalda i de nämnder som tas upp har under perioden 1 januari 2024 till sista november 2024 
deltagit på tre olika utomläns tillställningar med totalt åtta personer. Fyra personer från 
bildningsnämnden har deltagit i Kommunala aktivitetsansvaret i Stockholm. Två personer från bygg- 
och miljönämnden har deltagit i Sveriges miljökommuner i Stockholm. Två personer från kultur- och 
fritidsnämnden har deltagit på ICORN-möte i Umeå. I tabellen nedan redogörs för kostnaderna för 
inom- och utomläns konferenser inklusive resa, logi, traktamente och konferensavgifter. 
 
Arbetsmarknadsnämnden 10 735 
Barn- och ungdomsnämnden 13 321 
Bildningsnämnden 45 629 
Bygg- och miljönämnden 17 549 
Kultur- och fritidsnämnden 13 828 
Samhällsbyggnadsnämnden 11 060 
Social- och omsorgsnämnden 2 500 
Vård- och äldreomsorgsnämnden 11 123 
 
Finns det i bokföringen på nämndnivå konton och kostnadsställen som gör det möjligt att enkelt 
redovisa den totala kostnaden för politikers konferenser?  
Det är relativt enkelt att utifrån frågeställarens definition få fram kostnaden för politikers konferenser. 
Undantaget är förlorad arbetsinkomst som inte har en egen koppling i ekonomisystemet till 
konferenser. För att få fram det behövs en manuell hantering av varje enskild person där respektive 
post kopplas till om den är en konferens eller exempelvis ett möte som personen deltagit på. Ett sådant 
arbete skulle bli mycket omfattande och dessa poster finns således inte med i tabellen ovan. Det tar 
även tid att få fram vilka kostnader som är utomläns, då det kräver manuell genomgång av samtliga 
poster. Detta har dock tagits med i första svaret, då det varit relativt få poster att gå igenom. 
 
Kristina Edlund (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 


